
 

Protokół Nr 13/25 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odbytego w dniu 26 lutego 2025 r. w godz. od 14:00 do 15.30 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie s. 30  

*   *   *  

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol 

Matuszak, który na wstępie powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdził, że 

Komisje mogą podejmować prawomocne decyzje, gdyż zachowują quorum.  

 W posiedzeniu Komisji udział wzięli członkowie komisji wg listy obecności, która stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Obecni: 

1. Tomasz Bandyk 

2. Mirosław Drzazga 

3. Roman Dworzyński 

4. Józef Hoffmann 

5. Jarosław Łukasiewicz 

6. Karol Matuszak 

7. Elżbieta Regulska 

8. Mariusz Stolecki 

9. Waldemar Wojtkowiak 

10. Maciej Zegar 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Informacja o efektach współpracy Powiatu Jarocińskiego z innymi samorządami za 2024 r. w 

zakresie realizacji wspólnych zadań i inwestycji. 

2. Informacja o działalności KRUS na terenie powiatu oraz o zmianach w powszechnym ubezpieczeniu 

rolników. 

3. Sprawy bieżące – zaopiniowanie projektów uchwał, zapoznanie się z materiałami sesyjnymi w 

zakresie działania komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - z tego, co tutaj uzgodniłem z 

panem przewodniczącym Tomkiem Bandykiem, jest to ostatnie nasze wspólne posiedzenie. No, bo tutaj 

będziemy robić osobne, jednak ta tematyka się trochę różni. A dzisiaj jeszcze wspólnie przed państwem 

jest program z tego wspólnego posiedzenia. Jeżeli ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi co do tego 

programu, to bardzo proszę, a jeżeli nie, to przejdziemy do realizacji poszczególnych punktów. 

 

Ad. pkt. 1.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Informacja o efektach 

współpracy Powiatu Jarocińskiego z innymi samorządami za 2024 r. w zakresie realizacji wspólnych 

zadań i inwestycji. Macie państwo przed sobą to sprawozdanie. Było zamieszczone w komputerach. Czy 

ktoś z państwa radnych chce zadać pytanie? Tak, to jeżeli są pytania, to panie są. Witamy serdecznie. 

Bardzo proszę. Nie ma. Wszystko jasne, tak? Dziękuję pięknie. 

 

 



 

Ad. pkt. 2.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Informacja o działalności 

KRUS na terenie powiatu oraz o zmianach w powszechnym ubezpieczeniu rolników. Informacja 

zamieszczona w programie esesja. Nie ma pana, z tego co tu pan Tomek mi przekazał, nie będzie pana 

kierownika, ale pan Tomek tu jest upoważniony do kilku słów. Bardzo proszę. 
 

Radny T. Bandyk – Dzień dobry państwu, szanowni, wszystkich radnych i gości zaproszonych. Mamy 

zmianę w KRUS-ie teraz dyrektorem został pan Fabian Resliński. On tutaj wszystkie swoje... nie może 

dzisiaj po prostu być. Ja dzisiaj z nim rozmawiałem, bo byłem w Wielkopolskiej Izby Rolniczej. Dzisiaj 

było forum. Tam nie wiem, że tam składka tam zdrowotna wzrosła o 5 złotych. Jeden procent uszczerbku 

na zdrowiu o 398 złotych bodajże. Wszystko jest zamieszczone. Wszystko jest pięknie opisane. Także 

mamy teraz nowego dyrektora, pana Fabiana Reslińskiego. Także z mojej strony wszystko. Jeżeli ktoś 
ma jakieś pytania do Komisji Rolnictwa, to proszę bardzo. Nie widzę. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. pkt. 3.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak Sprawy bieżące – 

zaopiniowanie projektów uchwał, zapoznanie się z materiałami sesyjnymi w zakresie działania komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie projekt 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielonych z budżetu powiatu jarocińskiego dla szkól i placówek niepublicznych. 

 

P. K. Kowańdy, Dyrektor Wydziału OSwiaty i Spraw Społecznych - Panie przewodniczący, 

szanowni państwo. Jak nazwa mówi, jest to uchwała zmieniająca. Taką uchwałę już mamy. Która ustala 

tryb udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych. Ale myślę, tak jak państwo wszyscy wiecie, 

w tym roku już nie mamy subwencji oświatowej, tylko mamy potrzeby oświatowe. I co za tym idzie, jest 

rozporządzenie o potrzebach oświatowych. I należało właśnie tą uchwałę dostosować. Czyli tam, gdzie 

wszędzie wybrzmiało słowo subwencja oświatowa, trzeba zamienić na potrzeby oświatowe. Tak macie 

państwo w ustępie drugim dotyczącym schronisk. A następnie jeszcze dostosować załącznik. Który 

składają szkoły niepubliczne co miesiąc, aby wypłacić im dotacje. Ponieważ w tym rozporządzeniu o 

potrzebach oświatowych zmieniły się wagi. Głównie na uczniów z autyzmem. Do tej pory uczeń z 

autyzmem miał wagę największą 9,5 i tylko jedną. W tej chwili rozporządzenie rozdziela wagi ze 

względu na godziny wsparcia. Jeżeli ten uczeń ma 2 godziny wsparcia, to dostaje inne pieniążki. Jeżeli 

ma 10 godzin, to inne. I w związku z tym szkoły niepubliczne będą musiały to wykazać. I dlatego jest 

zmieniany ten załącznik. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - czy są pytania do pani 

dyrektor? Tak jest. Dziękuję pięknie. W związku z powyższym komisja budżetu to głosuje. Bardzo 

proszę. Dziękuję pięknie. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projekt uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca 

uchwalę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu powiatu jarocińskiego dla szkól 

i placówek niepublicznych. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: ZA (9) Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Roman Dworzyński, Józef Hoffmann, 

Jarosław Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 

01.01.2025r. do dnia 31.12.2026r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Bardzo proszę pan 

przewodniczący. Panie przewodniczący. 

 

P. M. Drzazga Przewodniczący Rady - Tu jest taka sytuacja. Myśmy już tą uchwałę podejmowali na 

ostatniej sesji, ale ponieważ w uzasadnieniu znalazł się tutaj błąd polegający właśnie na omyłkowym 

wpisaniu w paragrafie 1 roku zakończenia realizacji projektu. Zamiast 31 grudnia 2026 roku wpisano 31 

grudnia 25 roku. Także prosiłbym po prostu o przyjęcie tego wyjaśnienia przez komisję. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Dziękuję pięknie. Dobrze. 

Czy są pytania w związku z tym? Jeżeli nie ma pytań, to przejdziemy do przegłosowania. Komisja 

Budżetu. Bardzo proszę. Dziękuję. 
 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2025r. do dnia 31.12.2026r. projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach Programu 

Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (9) Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Roman Dworzyński, Józef Hoffmann, 

Jarosław Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2025 - 2030. Tutaj też tylko Komisja Budżetu. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - Szanowni państwo. Tylko do zaopiniowania przez Komisję 
Budżetu. Zmiany w WPF-ie dokonywane są w załączniku nr 1 i w załączniku nr 2. W załączniku nr 1. 

Czyli w tych planach poszczególnych budżetów na poszczególne lata. Zmian dokonuje się w roku 2025, 

czyli w bieżącym. Prowadzamy dochody i wydatki, które dodatkowo powiat otrzymał na bieżący rok. I 

to musi się też oczywiście w budżecie tego roku w WPF-ie pojawić. I dlatego te zmiany są konieczne. 

Natomiast w załączniku nr 2, gdzie jest wykaz przedsięwzięć. To w związku z tym, że dostaliśmy 

ostateczne kwoty dotacji na rok 2025 z budżetu Wojewody Wielkopolskiego. Z budżetu państwa. No to 

musimy zaktualizować wartość przedsięwzięć. I tak, takie aktualizacje są oczywiście wprowadzane. 

Dotyczą prowadzenia specjalistycznego ośrodka wsparcia dla osób doznających pomocy przemocy 

domowej. I w związku z tym zmieniają się łączne nakłady finansowe w bieżącym roku. I włącznie w 

latach 2025-2026. I dlatego te wartości w przedsięwzięciach są aktualizowane. I również to odbywa się 
w prowadzeniu Środowiskowego Domu Samopomocy w latach 2024-2026. 

Dlatego te zmiany są niezbędne, bo wynikają ze zmian budżetu bieżącego roku. Dziękuję. 
 



 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Dziękuję. Czy są pytania do 

pana Jacka ze strony członków Komisji Budżetu? Nie ma. Dziękuję. Bardzo proszę o przegłosowanie. 

Dziękuję. 
 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2025 - 

2030. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (9) Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Roman Dworzyński, Józef Hoffmann, 

Jarosław Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Jarocińskiego na 2025 r. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - to może najpierw Komisję Rolnictwa, bo ona jest... jakby tutaj 

mniej zmian. Dokonuje się zmian w załączniku nr 7, tym pierwotnym. Ten załącznik stanowi załącznik 

nr 6 do projektu. To jest załącznik, który przedstawia plan dochodów i wydatków związanych z ochroną 
środowiska. No i może powiem tyle, że ten plan dochodów i wydatków zostaje zwiększony o kwotę 48 

tysięcy złotych w bieżącym roku. Te dochody będą pochodziły z opłat i kar zakrojonych. Na korzystanie 

ze środowiska. I stanowią one wkład własny do projektów związanych z ochroną środowiska.  

Przypomnę, że powiat jarociński pozyskał dodatkowe środki na ekologiczną pracownię w Jedynce, 

ekologiczną pracownię w Liceum Ogólnokształcącym i ekopracownię edukacyjną w Zespole Szkół w 

Tarcach. 75 tysięcy do Jedynki, 75 tysięcy do Tarzec i do 78 tysięcy do Liceum. A kwota 48 tysięcy, 

która zwiększa dochody i wydatki funduszy. Oraz tego załącznika dotyczącego dochodów i opłat 

skorzystania ze środowiska. Stanowi wkład własny do tych pozyskanych środków. Wkład własny udział 

powiatu. No i w związku z powyższym, że wprowadziliśmy te zmiany w dochodach. Wprowadziliśmy 

je również w wydatkach. No to automatycznie dokonuje się korekty załącznika nr 7. Obejmującego 

łączne dochody i wydatki na ochronę środowiska. I to proszę o zaopiniowanie poprzez Komisję 
Rolnictwa.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Dziękuję pięknie. Bardzo 

proszę. Czy są pytania ze strony członków Komisji Rolnictwa? Do Pana Jacka. Jeżeli nie ma, to bardzo 

proszę o przegłosowanie. Komisja Rolnictwa. Dziękuję. 
 

Głosowano w sprawie: kom rolnictwa Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4) Tomasz Bandyk, Roman Dworzyński, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (1) Mariusz Stolecki 

 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - Natomiast jeżeli chodzi o Komisję Budżetu i Rozwoju. To zmiany 

w budżecie przede wszystkim wynikają ze zmian planu dochodów. Tak jak mówiłem budżet państwa 

został przez Sejm i przez Prezydenta już podpisany, uchwalony. I automatycznie samorządy dostały 

ostateczne kwoty dotacji na rok 25. Są nieznaczne zmiany, które właśnie chciałem przedstawić. Po 

pierwsze nadzorze, inspektoracie nadzoru budowlanego. Pierwotnie kwota przyznana na zakup 



 

samochodu służbowego to było 180 tys. Ta wartość została zmniejszona po prostu w zakresie budżetu 

wojewody. Tych samochodów przyznano na poszczególne inspektoraty więcej. No i w związku z tym, 

że jak powiem inaczej podzielono środki. I dla naszego powiatu zostało zmniejszenie wartości dotacji o 

kwotę 36 tys. I na zakup samochodu dostaną w tym roku 144 tys. zł. Jeżeli chodzi o środki wsparcia. To 

tutaj wartość dotacji z budżetu państwa została zmniejszona o niecałe 8 tys. No to jest po rozliczeniach 

według kosztów. I to oczywiście musimy skorygować. Czyli zmniejszyć plan dochodów i plan wydatków 

w tym zakresie. Ale za to dostaliśmy trochę więcej na przeciwdziałanie przemocy domowej. Kwota 95 

tys. I te środki łącznie wprowadzamy po stronie dochodów. Biorąc pod uwagę zmniejszenia i 

zwiększenia. To jest kwota zwiększenia dochodów o 66 172 gr. I te oczywiście zmiany dotyczą 
poszczególnych jednostek. I ma to swoje odzwierciedlenie. W przedłożonym do państwa projekcie 

zmian w budżecie powiatu na najbliższą sesję. Ale oprócz tego jeszcze pojawiły się dodatkowe tematy, 

które też zostały przez zarząd rozpatrzone. I one są następujące. Jeżeli chodzi o straż pożarną, naszą tutaj 

komendę powiatową. No przypomnę, że ona ma już od kilku lat instalację fotowoltaiczną. W związku z 

tą instalacją wystąpiły oszczędności w energii elektrycznej. Energia dokonała zwrotu kwoty 6 855,35 zł. 

Na rachunek bankowy straży pożarnej. A w związku z tym, że straż pożarna, komenda jest finansowana 

z dotacji budżetu państwa. No musimy się z tych pieniędzy rozliczyć. A w związku z tym, że minął rok 

budżetowy. Trzeba utworzyć plan po stronie wydatków. Paragraf zwrot dotacji. I w takiej wartości ten 

plan też dodatkowo zostaje tworzony. Aby środki do budżetu oddać i rozliczyć. Zarząd postanowił 

przyznać też dotacje dla OSP Panienka i OSP Jaraczewo. Dotacje dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Łączna kwota 6 360 zł. Przyznano też 1500 zł dla Liceum Ogólnokształcącego na usługi. Liceum 

Ogólnokształcące tutaj w Jarocinie prowadzi wymianę, współpracę z uczniami z liceum we Włoszech. I 

ta kwota jest właśnie niezbędna na sfinansowanie tej wymiany. W zakresie rozliczania środków w PCPR-

ze. Przypomnę, że realizują już kolejny rok projekt w zakresie deinstytucjonalizacji działania rodzin 

zastępczych. I tutaj do rozliczenia zostaje kwota 2145 zł. I tworzymy paragraf na zwrot dotacji właśnie 

w planie PCPR-u. W Zespole Szkół nr 2 zabezpieczamy kwotę 50 000 zł w inwestycjach na budowę 
kompleksu sportowego. To jest jakby powielona, drugi raz to samo zadanie, bo pojawiają się dwa 

konkursy. Jeden konkurs, który będzie ze środków Orlik, a drugi ze środków Urzędu Marszałkowskiego 

i Ministerstwa Sportu. I żebyśmy mogli startować do tego i do tego, tworzymy dwa zadania. Zadanie 

będzie tak naprawdę jedno, ale nie wiemy gdzie uda nam się pozyskać środki. I zabezpieczamy się, żeby 

móc z wnioskami wystąpić i do jednego podmiotu i do drugiego. No i na imprezy powiatowe w zakresie 

działalności w kulturze zostaje też przeznaczona kwota 500 zł i zapisana w budżecie. No i te środki te 

dodatkowe, o których mówię, no są zapisane. One wynoszą łącznie 75 000 zł. I będą finansowane. Z 

przychodów budżetu, które wynikają z lokat z lat ubiegłych. I oprócz tego jeszcze nastąpiły, jeżeli chodzi 

o wydatki, przesunięcia w zakresie działalności naszych jednostek powiatowych. Na wniosek dyrektora 

Zespołu Szkół Specjalnych następuje przesunięcie kwoty, która została po trzynastkach, po wypłacie 

trzynastek. Wysokość kwoty. W wysokości 7 000 zł. Na zorganizowanie szkolenia, takiego wykładu 

dotyczącego autyzmu. W ramach budżetu szkoły w Zespole Szkół Specjalnych. Następują też 
przesunięcia w zakresie planu wydatków generalnie w oświacie. Po to, aby sfinansować dotacje na 

wypłaty z tytułu ukończenia 65 słuchaczy kursów kwalifikacyjnych w szkole policealnej. I tutaj też to 

zabezpieczamy. No oczywiście to co mówiłem też w zakresie tego załącznika nr 7. Plan dochodów i 

wydatków w ochronie środowiska. W DPS-ie wprowadzamy dodatkowe środki, które wynikają z 

wypłaconego odszkodowania przez ubezpieczyciela. Tam została uszkodzona winda i te środki zostają 
przekazane z powrotem do DPS-u, aby tę naprawę niezbędną dokonać.  I to by były te najważniejsze 

zmiany, które tutaj właśnie na najbliższą sesję mamy tutaj zaproponowane. Proszę o zaopiniowanie przez 

Komisję Budżetu i Rozwoju. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Dziękuję pięknie. Czy są 
pytania ze strony Państwa Radnych? Bardzo proszę. 
 

Radny M. Zegar – czy zaoszczędzone środki mogą zostać w budżecie straży pożarnej? 



 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - Można tak zrobić. Jakby w pierwszej kolejności musimy oddać. 
Natomiast można występować do Wojewody w związku z tym, że taki zwrot nastąpił o zwiększenie 

planu wydatków Straży Pożarnej. Chciałbym, żeby się przydały, tak jak tutaj radny Maciej Zegar mówi, 

mogły wystąpić jakieś tam anomalie, jakieś kataklizmy, nie wiem, jakieś wiatrołomy, zaś tych środków 

faktycznie brakuje, bo w 2017 roku to też wiem, że było duże zamieszanie, tego wszędzie brakowało, 

wszędzie zbiórki tam organizowali. Także takie zabezpieczenie na pewno byłoby bardzo rozsądne. 

Dziękuję bardzo. To rozumiem, że zwrócę się do komendanta, żeby wystąpili o te środki, żeby w miarę 
możliwości do powiatu odzyskać, czy do Komendy Straży Podatnej. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Czy są jeszcze pytania? 

Dziękuję. Bardzo proszę. Jeżeli nie ma, to bardzo proszę, przegłosujemy. Komisja Budżetu. Dziękuję 
pięknie. W ten sposób wyczerpaliśmy porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: komisja budżetu Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (9) Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Roman Dworzyński, Józef Hoffmann, 

Jarosław Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - ja chciałem Państwu 

powiedzieć tak, że jeszcze jedna uchwała, ale tę uchwałę w związku z faktem, że również Komisja 

Oświaty będzie jutro ją procedować. Tu Pan Przewodniczący podjął decyzję, że zrobimy jutro jakby 

dodatkowe posiedzenie Komisji Budżetu w trakcie sesji. I druga sprawa z mojej strony. To tak idzie 

wiosna. Przynajmniej kiedyś staraliśmy się robić takie objazdy dróg. No nie wiem, czy jest wasza wola 

taka. Jest tutaj kilka radnych, które pierwszy raz zaszczepiają w Radzie Powiatu. Znaczy objeżdżaliśmy 

drogi. Według nas najbardziej takie newralgiczne punkty w powiecie. Tam gdzie budujemy, tam gdzie 

chcemy budować, tam gdzie może wy widzicie. Jakbyście chcieli to możemy coś takiego zrobić. Wtedy 

robimy komisję tutaj na miejscu. To co mamy zrobić i ruszamy w teren, nie? Bardzo proszę. 
 

Radny J. Łukasiewicz - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. Korzystając z tego, że jest 

tutaj Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska chciałbym poinformować, że składam interpelację do 

zarządu, do pana starosty, ponieważ w Witaszycach w dniu 18 lutego 2025 roku mieliśmy zebranie 

wiejskie i na tym zebraniu między innymi tam były omawiane sprawy budowy kurnika, który ma 

powstać w miejscowości Magnuszewice, ale wypłynął też taki problem, nie problem, w każdym razie 

sprawa, że na teren naszego powiatu pomiędzy Witaszycami a Wyszkami, to jest część Wyszek i część 
Witaszyc, przyjeżdżają duże samochody, tiry, które zwożą jakieś tam produkty, które następnie są 
zakopywane. No i tutaj zebranie wiejskie podjęło taką uchwałę żeby pan Burmistrz tym się zajął. Ja 

rozmawiałem z panem starostą również, ponieważ jest to na terenie jak gdyby dwóch naszych gmin tutaj 

powiatowych, żeby też władze powiatowe czy urzędnicy powiatowi udzielili wsparcia tym urzędnikom 

z Kotlina i z Jarocina, no żeby tą sprawę wnikliwie przyjrzeć się temu i rozpatrzyć, czy rzeczywiście jest 

tam. Czy jest tam coś na rzeczy, czy... no bo wiemy już teraz w przekazach medialnych, że w wielu 

miejscach w naszym kraju są tak zwane bieda szyby, gdzie się wysypiska, gdzie się szybko się wykopie, 

szybko się wysypie i szybko się zasypuje. Także taka interpelacja pójdzie i jeśli by tutaj później komisja 

jeszcze coś było do komisji, to na pewno też się będę zwracał do Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Dziękuję. 
 



 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Ja się nawet podpowiadam, 

że Komisja Rolnictwa mogłaby tam się przejechać, a tylko, że nie wiem, czy tam byliście mogli wejść, 
nie? Nie wejdziecie, nie? Rozumiem. Słuchajcie, możecie, możecie, mogę podpowiedzieć? Jako Komisja 

Rolnictwa możecie już wniosek do zarządu złożyć o zainteresowanie się tą kwestią, nie? Dzisiaj tutaj 

sobie podjęcie uchwałę, co możecie, jak chcecie, nie? 

 

P. I. Lamprecht, Sekretarz Powiatu - dzień dobry, panie przewodniczący, szanowni państwo. Tak, jak 

tutaj wspomniał pan radny, rzeczywiście zebranie wiejskie, które 18-go się zebrało, zobowiązało 

mieszkańcy, zobowiązali i radnych powiatowych, i radnych gminnych do przystąpienia, jakby, w formie 

tutaj takiej uchwały, apelu, żeby pan wiceburmistrz, który uczestniczył, miał jakby narzędzie do dalszego 

skontrolowania. Jeżeli chodzi o decyzję odnośnie składowania, ta decyzję wydał Marszałek 

Województwa, tam są odpowiednie kody i jakby sprawa polega na tym, czy te śmieci są właściwie 

właściwe śmieci tam trafiają według tych kodów, które zostały im udzielane w decyzji marszałka, i jakby 

ta sprawa wychodzi bo mieszkańcy twierdzą, że tam są dosyć różnego rodzaju niebezpieczne śmieci. 

Oczywiście ani my, ani nikt nie ma tego decyzji. Nie ma narzędzi w tym momencie, żeby wejść, tylko 

żeby marszałek to tutaj, służby marszałka kontrolowały, no i żeby mieć takie narzędzie i jakby skutecznie 

zabezpieczyć mieszkańców Witaszyc, no zebranie wiejskie podjęło taką uchwałę i zobowiązało radnych, 

którzy są z tego terenu jakby i radę do jakby wzmocnienia tego działania i tak w dużym skrócie na tym 

to polega. Ja też jako radny z innymi radnymi z Witaszyc, z gminnymi składamy takie, w takiej formie 

tutaj jak pan radny Łukasiewicz, w związku z tym takie działania zostały podjęte.  

 

Radny J. Łukasiewicz - Ja jeszcze tylko dopowiem, że z tego, bo w naszym zebraniu uczestniczył 

również wójt Kotlina i z tego co wójt Kotlina mówił, to na tej części, że tak powiem kotlińskiej, czyli na 

miejscowości Wyszki, ta część już jest zasypana. Tam już w tej chwili nie ma nic, także bardziej od 

strony tutaj gminy Jarocin w tej chwili przywożą. A co tam jest zakopane, co do tego mówię, no musi 

być, muszą być służby powołane marszałkowskie, żeby to sprawdziły. 

 

 

Radny T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - czyli musimy, 

składamy wniosek do zarządu powiatu o zainteresowanie się tym. Jeszcze mam takie pytanie, bo tam 

jeszcze pan tutaj radny wspomniał o tym kurniku, coś tam, ale to są jakieś przeciwwskazania budowy 

tego? 

 

Radny J. Łukasiewicz - No to znaczy tak, tam już jest na część działki wydane wszystkie są pozwolenia, 

na drugie, na drugą część działki są w trakcie. No i dopóki nie będzie decyzji, to na razie nic z tym nie 

można zrobić, bo jedynie proceduralnie, jeśli będzie to decyzja, jeżeli coś tam się nie będzie zgadzało, 

prawnie, no to wtedy można zaskarżać, ale tak merytorycznie to już wszystkie zgody są... 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - I taki wniosek właśnie do 

zarządu powiatu, aby służby starostwa współdziałały z urzędnikami z Kotlina i Jarocina w celu 

wyjaśnienia nurtujących mieszkańców pytań dotyczących miejsca i sposobu składowania przywożonych 

odpadów we wskazanym miejscu, dobrze? Jako komisja rolnictwa, bardzo proszę o przegłosowanie 

takiego wniosku. 

 

Głosowano w sprawie: wniosek by służb starostwa współpracowały z gminami w kwestii odpadów 

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4) Tomasz Bandyk, Roman Dworzyński, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (1) Mariusz Stolecki 

 



 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - ja w pewnym czasie powiem 

jeszcze, że jeżeli też komisja rolnictwa, jeżeli są, taka wola również członków komisji budżetu. Często 

też byliśmy na wiosnę, w marcu, kwietniu wyjeżdżali na teren gminy Żerków. Zobaczyć takie miejsca 

bardzo... tereny zalewowe. Jakbyście, szczególnie ci, co nigdy z nami nie jeździli i są tu pierwszy raz, 

żeby się zorientować, że to nie jest tak hop, że tam jest duży problem, że tam są specjalne takie stacje. 

To w ogóle to warto zobaczyć, bo to takie trochę jak na Żuławach tam jest po prostu. Są takie 

przepompownie, te pompy, to wszystko. No nawet z ciekawości warto zobaczyć, bo wierzcie mi, nie 

wiedzieliście tego. Ja też byłem zaskoczony, że na naszym terenie są takie rzeczy. I tam to właśnie w 

Żerkowie można zobaczyć i troszkę sobie zobrazować, znaczy uruchomić wyobraźnię, jak to może być 
i jak to, nie daj Boże, by się mogło wyglądać, gdyby coś tam przyszło strasznego. To jak tam w którymś 
roku, na początku, to był tam rok przed 2008, tak? Czy 2009, tam ta powódź taka... Także jeżeli taka 

wola będzie również ze strony członków Komisji Budżetu, to panie Tomku, wspólnie z wami możemy 

się na te tereny przejechać, tam zobaczyć. Jak najbardziej. Trzeba pochodzić, trzeba buty wziąć takie 

konkretne właśnie, bo tam są takie i tam są i dziury od bobrów, no tam fajnie, to po prostu taka trochę 
przygody, no jest tam trochę, nie? No warto to zobaczyć, żeby to sobie uświadomić. Żeby nie robić 
kosztów powiatowi tam właśnie, bo to też nie będziemy robili. Bo tam jest największe zagrożenie 

Komorze Przybysławskie i Chwałów, właśnie. I to warto nawet zobaczyć, wam powiem tak z 

ciekawości. 

 

 

P. I. Lamprecht, Sekretarz Powiatu - Panie przewodniczący, szanowni państwo, ja tylko takie 

techniczne tylko wyjaśnienie, że Starostwo Powiatowe też już posiada busa, który został swego czasu, 

jak państwo pamiętacie, przekazany z DPS-u, także można tutaj w jakiś sposób dysponować w takiej 

formie informacyjnej, państwu przekazujemy, jeżeli państwo tutaj też byście uwzględnili. Także 

jesteśmy gotowi, żeby pomóc państwu. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Jeżeli pan Tomasz jeszcze 

ma coś do wydarzenia, to bardzo proszę. 
 

Radny T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - Ja z Komisji tutaj 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska już nie mam żadnego głosowania. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Jutro o 14.00 Panie 

Przewodniczący, sesja, tak? Jutro o 14.00 sesja. Dziękuję bardzo. Zamykam posiedzenie Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Budżetu i Rozwoju. 
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